
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 3
Hejčín

Č. 6 / 2024 04. 06. 2024 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Rotter Jaroslav, Mgr., Zelenka Marek, Mgr. LL.M., Vlha Roman, Bc., Minarovič Petr, Mgr.,
Merta, Lukáš, RNDr. Ph.D., Vánský Aleš, Liška Radek, Ing. arch., Kellner Štěpán, Bc.

Omluveni: Oštádalová Tereza, Mgr. et Mgr., Kopecký Jaroslav, JUDr., Vacková Hana, Mgr. Ing.

Hosté: zástupce MP
občané

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
Komise schvaluje program schůze.

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

1.1 Schválení zápisu z minulého jednání (7. 5. 2024)
Usnesení:

Komise schvaluje zápis z 7. 5. 2024.
Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
KMČ opakovaně žádá o měření rychlosti v zóně 30 od 6:30.
KMČ upozornila na dlouhodobé stání vozidla ve výjezdu z ulice Bořivojova do ulice Na Struze. Dle MP byl
případ řešen, ovšem vozidlo stojí na stejném místě dál.
KMČ upozorňuje na "osadu" bezdomovců za kempem Krásná Morava.

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Obnova vodorovného DZ - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: Estetizace - Vyřešené
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: TSMO - urgence - Vyřešené
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: Modřín Matochova - Předáno
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: Odstranění billboardů - Předáno
Zápis č. 3/2024 ze dne 12. 03. 2024: Revize DZ v zóně 30 - Předáno
Zápis č. 4/2024 ze dne 02. 04. 2024: Doplnění stromů na ul. Cyrilská - Předáno
Zápis č. 4/2024 ze dne 02. 04. 2024: Doplnění laviček a stolů - Předáno k doplnění	

5 Projednávané záležitosti

5.1 Lavičky
KMČ dál pokračuje ve spolupráci s Odborem dopravy a územního rozvoje a Odborem městské zeleně a
odpadového hospodářství v přípravě umístění laviček na území Hejčína.



5.2 Estetizace
Po dohodě s TSMO dojde ke zkrácení délky opravy chodníku na Cyrilometodějském náměstí. Původní návrh
překračoval celý rozpočet KMČ a neumožnil by tak realizaci ostatních návrhů pro estetizaci. 

5.3 Zklidnění provozu na ul. Jarmily Glazarové
Pracovník Odboru kanceláře architekta města se vyjádřil k zamýšlenému zklidnění dopravy na ulici Glazarova
negativně. Ke zklidnění dojde po realizaci stavby Mrštíkovo náměstí - přechod pro chodce. KMČ nesouhlasí a
bude ve snaze ke zklidnění ulice i nadále pokračovat.

5.4 Studie Horní Hejčínská
Odbor investic obržel zpracovanou studii "Řepčínská - Horní hejčínská - zóna 30". Pracovník Odboru kanceláře
architekta města sdělil, že studii již měnit nebude, že to má iniciovat KMČ na OI a snažit se dostat akci do plánu
investic.

5.5 Oprava kapličky na Mrštíkově náměstí
V lednu 2025 bude KMČ žádat o opravu podlahy kapličky na Mrštíkově náměstí z prostředků OMAJ.

5.6 Likvidace náletových dřevin
Na KMČ se obrátil občan s požadavkem na likvidaci náletových dřevin - topolů podél panelové cesty u
"Golema".

5.7 Pozvánka na jednání KMČ.
KMČ se shodla na pozvání Mgr. Viktora Ticháka, Ph.D., náměstka primátora a Ing. Martina Luňáčka z Odboru
kancelář architekta města na nejbližší možné jednání KMČ.

5.8 Sousedská slavnost Hejčín 12.5.2024
Komise schvaluje vyúčtování Sousedské slavnosti 12. 5. 2024.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření k S-SMOL/009833/2024/OMAJ/Kra
Vyjádření k nájmu části pozemku parc. č. 457/1 ostatní plocha o výměře 91 m2 v k. ú. Ječín, obec Olomouc.

Usnesení:
KMČ Hejčín souhlasí s pronájmem pozemku parc. č. 457/1 panu Michalu Štefkovi, avšak za podmínek, jež byly
mezi panem Štefkem a zástupci petángové komunity ústně domluveny. Jedná se o podmínky zachování
prostoru hřiště v současné podobě bez stavebních úprav a zachování možnosti hraní petángu pro veřejnost
mimo otvírací dobu pizzerie. Tyto podmínky žádáme uvést do nájemní smlouvy, aby bylo možno je vymáhat.
Pozn. v žádosti je překlep a je zde uvedeno k. ú. Ječín, v zápise už nešlo editovat

Komise souhlasí
Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Plán investic

KMČ požaduje další pokračování projekčních prací na studii "Řepčínská - Horní hejčínská - zóna 30". Úpravy
budou provedeny po dohodě s KMČ. Požadujeme zařazení akce do plánu investic a její postupnou realizaci, tak
aby každý rok bylo zrealizováno alespoň jedno opatření ke zklidnění dopravy v lokalitě.

2 Náletové dřeviny

KMČ požaduje vyčištění prostoru mezi panelovou cestou a soukromými zahradami u "Golema" - bývalá
Přírodovědecká fakulta od náletových dřevin.

8 Obecné informace

8.1 Další jednání KMČ proběhne dne 9. 7. 2024 v 17:00 v kempu Krásná Morava.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 6 / 2024

Datum schválení zápisu: 26. 06. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Rotter Jaroslav, Mgr.

Zapsal/a:
Kellner Štěpán, Bc.

Ověřil/a:
Rotter Jaroslav, Mgr.


